
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST CENTER    POTRJEN 
                   K R A N J 
 
 
 
Datum: 19. 12. 2019 
 
 
 
                                                      Z A P I S N I K 
 
 
 
10. seje sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je bila 19. 12. 2019 s pričetkom ob 19. 
uri. 
 
 
PRISOTNI: dr. Aleksander Pavšlar, Anton Marolt, Tania Mendillo, Stanka Prezelj, Anže 
Šinkovec, Elizabeta Valič in Petra Vencelj – 7 članov 
 
 
ODSOTNI: / 
 
 
 
 
DNEVNI RED:  

1. Poročilo o izvršenih sklepih; 
2. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta. 

 

SKLEP 1: Dnevni red 10. seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj se potrdi.  
 
SPREJETO: 7 ZA, 0 PROTI in 0 VZDRŽANIH 
 
 
1. POROČILO O IZVRŠENIH SKLEPIH 
 

• Čiščenje brežine: predsednik je od Komunale prejel odgovor, da je bilo čiščenje 
brežine pod parkiriščem izvedeno v predvidenem obsegu in da so s tem dela zaenkrat 
zaključena – bodo pa v nadaljevanju poskrbeli, da se ta del brežine ne bo vnovič 
zarasel; 
 

• Premik oglaševalnega stebrička na Glavnem trgu: ga. Vencelj je poskušala 
preveriti, kdo je določil novo lokacijo, ki je prometno neugodna, vendar ni prejela 
nobene informacije. Predsednik pove, da bo preveril pri Zavodu za turizem; 
 

• Koledar in glasilo bosta izšla po planu; 



 

 

• Inventura je bila izvedena in ne izkazuje primanjkljajev in ne viškov, dve osnovni 
sredstvi sta predlagana za izpis; 

 
• Delavnica »Anima« na temo transparentnega upravljanja s hrupom letališč: 

predsednik se je udeležil delavnice, ki je potekala 12. decembra v prostorih občine, in 
je sodeloval v razpravi. Gre za projekt, ki je financiran s strani EU in je potekal že v 
več evropskih mestih. Razpravljavci iz tujine so predstavili dobre prakse pri 
transparentnem upravljanju s hrupom letališča in pojasnili, da je za sobivanje 
prebivalcev z letališčem zelo pomembna odkrita komunikacija med vsemi deležniki in 
vključenost prebivalcev v proces sprejemanja odločitev, ki bodo vplivale na raven 
hrupa. V razpravi je bilo ugotovljeno, da sta ljubljansko letališče in državni regulator, 
prav nasprotno, povsem ignorirala prebivalce ob spremembi vzletnih procedur leta 
2013. Prav tako je bilo ugotovljeno, da je ljubljansko letališče zaradi stroškov v 
letošnjem letu opustilo redni monitoring hrupa in bo odslej izvajalo samo občasni 
monitoring. 

 
2. VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 
 
Člani vprašanj, pobud in predlogov niso imeli. 

 
 
 

Seja zaključena ob 19:40. 
 
 
 
 
Zapisala:                                                                                                    Predsednik sveta KS:                       
Irena Knific                                                                                              dr. Aleksander Pavšlar 
 
 
 
 
 
 


